尊敬的家长，

本周内容：

1，复习：学过的“鱼，水，花，草”。通过复习家庭人物，来进行对话“这是谁？”“这是我妹妹”等。

2，学习新字：河hé， 海hǎi。理解：1）河里海里都是水；2）海里、河里有鱼。3）海很大，所以叫大海。河有小河，有大河。

3，练习对话。冷、热：冬天冷、夏天热。这是谁？这是谁的妈妈？这是谁的水？这是谁的宠物？河里有什么？海里有什么？你喜欢吃鱼吗？你喜欢海吗？为什么？

4，课堂作业：制作给爸爸的感谢卡。要求在卡上书写：“爸爸， No.1，你最好”。

今天的卡通：汉字的故事《海》、短片《小马过河》。
 
注意：1) 今天的邮件学校网站已有。2)希望家长督促孩子在家里做适当的书写练习。

谢谢。下周再见。
 
白老师
 


Dear Parents, 

This time we did:

1, Revise: 鱼，水，花、草, By talking the family members we did these dilougues "who is he/she""she is my mum""whose dad is he""it is my sister's pet"etc.  

2, New words: 河hé(river)， 海hǎi (sea) . Again link new words to "water" and "fish" . Understand: 1) River/sea has lots of water. 2) Sea is huge, river can be small, can be big. This is why we always say BIG sea in Chinese but name small river/big river respectively.  

3) Dialogues:  More talk about water. Do you like fish? do you like eating fish? do you like sea? why? Have you been to sea-side? what did you do there? It is summer now, let us go to play water in the sea. Summer-Hot, Winter-Cold.  

4) Work: We did Father's Day card for dads. Children were requested to write "the best dad" in Chinese on the card, and sign his/her Chinese name. Hope the cards will put smiles on DADS' faces. 

Videos: 汉字的故事《海》、短片《小马过河》。(the story of SEA),(How a Small Horse Cross a River) 
 
Please note: 1) You will find this email on school web. 2) Please help your child to practice Chinese writing.  

Thanks. See you next week.
[bookmark: _GoBack] 
Ms Bai
 
 
 

